
  

Tankar i natten V33 2019  

Nu kavlar vi upp!! 
I veckan hade styrelsen sitt första möte för hösten och det var mycket på 
agendan. Det som bekymrar oss mest är en turbulens som funnits under 
sommaren på Onkologiavdelningen på Akademiska sjukhuset. Under augusti 
kommer vi att träffa sjukhusledningen och ett antal politiker för att klarlägga 
innebörden av denna turbulens. Att en väl fungerande enhet med en lyckosam 
kombination av Brachy och yttre strålning nu riskerar att söndras är inte 
acceptabelt. 
Inom kort kommer ett nyhetsbrev som berättar om de olika aktiviteterna som 
är planerade under hösten.  
 
 /vi syns på barrikaderna i höst/Stig  
Men vad är det som händer på Ackis? 
under sommaren blivit en snackis. 
På Akuten är kris,   
mycket läggs nu på is,  
då vi saknar bra folk till vår ”Brackis”!    
 


